

PROTOKOLL

Medlemsmöte nr 1-2019

Art: Medlemsmöte
Plats: Klubbstugan, Deltat
Närvarande: 16 medlemmar varav 6 st. från styrelsen

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande för mötet, Maria Granberg, öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

§ 2 Val av justerare

Johan Berglin valdes att jämte ordförande justera mötets protokoll.

§ 3 Fastställande av dagordning

Dagordning föredrogs och fastställdes.

§ 4 Föregående protokoll

Hänsköts till nästa medlemsmöte då det ej fanns tillgängligt pga. byte av sekreterare.

§ 5 Rapporter

Ekonomi:

Det ekonomiska läget är ungefär detsamma som på årsmötet då den senaste redovisningen gjorde, vi har liten verksamhet denna årstid.

Meddelande från Timrå Kommun har kommit att det sökta anläggningsbidraget på 16 000 kr kommer betalas ut till oss under april månad.

Alla uppdateringar för nya kassören är fixade på Swedbank.

Avel & Hälsa:

Utställning informerade om att det pågår förberedelser inför tvådagars-utställningen vi arrangerar den 4 och 5 maj. Boka in dagarna i kalendern då mycket hjälp behövs.

MH/MT/BPH informerade om att de haft planeringsmöte den 18/3 med alla figuranter och bokat upp datum för beskrivningar, tester och träffar för hela året, och dessutom bokat upp en arbetsdag för att se över material och banor.

Prov & Tävling:

Bruks och Lydnad informerade om att de kommer ha en träningshelg i mitten av april med inhyrd instruktör, Erik Wiklund, Hudiksvall. Totalt har 9 ekipage med hund anmält sig plus 4-5 åhörare utan hund. Vårens tävlingar planeras för fullt och först på tur är Lydnadstävling den 1/5, en på fm och en på em.

Handwritten signatures:
JST
MG

Domare och tävlingsledare är klart med Gunilla efterlyser skrivare. Därefter arrangeras ett Elitspår den 15/6 och bara dagar därefter, den 19/6 har vi ett Högre spår, som är en kvällstävling.

Vill vi arrangera en Startklass eller en Lydnadsklass 1 är det enkelt att med kort varsel ansöka om dessa tävlingar. Info om höstens tävlingar och arrangemang återkommer de om.

Torsdagsträningarna kommer starta den 4/4 med en ansvarig för varje tillfälle. Skott kommer förekomma mellan kl. 18:30 och 19:15 för den som vill träna platsliggning, budföring osv. Efter kl. 19:15 förekommer inga skott, då tränar man tillsammans och hjälper varandra. På måndag kvällar kommer det vara gemensam brukslydnadsträning, startar den 8/4.

Rallylydnad, ingen närvarande men enligt uppgift kommer de arrangera en Rallylydnadstävling i slutet av maj.

Agility informerade om att de kommer ha 4 st. träningstävlingar i sommar så att de 4 nyutbildade tävlingsledarna skall bli auktoriserade. I slutet av augusti kommer en officiell tävling att arrangeras. Vinterträningen i Klass Arena pågår ett tag till.

Specialsök/Nosework informerade om att de i lördags testade ett av momenten som SBK tagit fram till den grenen, s.k. godssök. 8 ekipage deltog och testade och en sammanfattning kommer skickas till SBK som vill ha in utvärderingar.

Draghund vill ha flera aktiva, hör av er till Susanne om intresse finns. Man kan aktivera sin hund på flera sätt inom drag, på sommarhalvåret med cykel, kickbike eller jogga och på vintern skidåkning. Dessutom fantastisk bra träning för både hund och människa.

Hundägarutbildning:

Vårens kurser ligger ute på hemsidan för anmälan. I vår erbjuder vi agilitykurser både nybörjare och fortsättning, rallylydnad för nybörjare, tävlingslydnadskurs 1 och 2, "prova-på-bruks" samt en helgkurs Startklass.

Samhällsnytta:

Ingen närvarande att rapportera något.

Organisation:

Kök har vid ett par tillfällen serverat lunch och fika i samband med en domarutbildning i Rallylydnad, men än är det lugnt på den fronten. Fantastiskt bra att vi äntligen har en ansvarig i köket.

Stuga/Mark informerade om att handikapp rampen kommer vara klar innan utställningen i maj och att det ska byggas ett litet tak över luftvärmepumpen.

Styrelsen:

Informerade om i vilken ordning man beslutat att göra planerade investeringar.

Prio 1, Avloppet, Johan är ansvarig och har fixat sponsring på "filmning" av anläggningen för att få fram vad som är fel, vidare åtgärder tas efter vad svaret blir. Kostnad för att fixa detta är ca 35 000 kr.

Prio 2, VVS, dels se över rör och kopplingar och även titta på att sätta in en "vattenfelsbrytare" så att det inte kan hända något när ingen är i stugan.

Prio 3, Belysning, att färdigställa belysningen så den blir helt klar.

Prio 4, Grusplan, att fylla på finare grus.

Alla investeringar är beroende av att ekonomin tillåter det.

OK
MG
ZBN

Vidare informerade styrelsen om att ett uppstartsmöte med alla arbetsgrupper är bokat till den 15/4 där all årets verksamhet skall gås igenom samt utbildnings- och material behov ses över i alla arbetsgrupper.

Att en SBK coach kommer bokas upp till våren för att fortsätta med arbetet "Värdegrund" vi påbörjade i höstas i styrelsen. Mer info om detta kommer längre fram.

Styrelsen har även utsett ansvariga i arbetsgrupperna samt utskottsansvariga, se bilaga 1.

§ 6 Övriga frågor

Mikaela Karlberg funderade över när agilityhindren kan tas ut och användas? Denna fråga överläts till agilityn att svara på, på nästa agilitymöte i början av april.

Susanne Molin funderade över loggan, om den inte kan kompletteras med något "hundaktigt"? Att den skall se ut som den gör med Y´et och texten men att komplettera den med nåt som man förknippar med hund/hundar, ett tassavtryck eller nåt annat passande? Frågan tas upp på nästa styrelsemöte.

Maria Granberg funderade över Klasshunden, om inte klubben kan ordna något annat istället för Klasshunden för de verksamheter som inte har möjlighet att ansöka om det priset längre, gäller agility och nosework. Typ ett diplom för "bästa agilityekipage" resp. "bästa noseworkekipage" att delas ut på årsmötet. Frågan tas upp på nästa styrelsemöte.

§ 7 Nästa medlemsmöte

Nästa medlemsmöte är bokat till den 27/5 kl. 19:00.

§ 8 Mötets avslutande

Maria Granberg tackade för medlemmarnas närvaro och avslutade medlemsmötet.

Vid pennan:

Heléne Eliasson, sekreterare

Justeras:

Maria Granberg, mötesordförande

Johan Berglin, justerare